
Odborná komise sekce Buggy 1:8 I.C. RC Autoklubu České Republiky 
Zápis č. 1/2008 

 
Jednání Odborné komise sekce se proběhlo dne 16. ledna 2008 v 16 hod. v restauraci Mondeo 
v Praze 10. 
Účastni: Zdeněk Kapička (předseda sekce Buggy 1:8 RC autoklubu ČR, Martin Bayer (Auto 
RC Slavkov), Václav Zeman (1. PTS Táborník), Luboš Kulhavý (RC Crash Team), Jaroslav 
Červenka (RC Poříčí nad Sázavou), Jan Kapička (Bohemia Racing), Marek Morávek (RC 
sport Březí), Adam Dubák (RC Bengii Příbram), František Mazanec (MK Veselí nad 
Lužnicí), Petr Klatovský (RC Mini klub Benešov) – od 16:30. 
Omluveni: Patrik Dworschak (RC Autoklub Praha) 
 
Program: 

1. Zahájení – seznámení s prací Odborné komise sekce Buggy 1:8 
2. Odsouhlasení složení Odborné komise sekce Buggy 1:8 pro rok 2008 
3. Zhodnocení plnění úkolů udělených Odbornou komisí 
4. Zhodnocení vypsané ankety  
5. Kalendář závodů Buggy a Truggy pro závodní sezónu 2008 
6. Pravidla pro závodní sezónu 2008 
7. Návrhy na bodování jednotlivých podniků MČR 
8. Diskuse 

 
1. Předseda sekce přivítal všechny přítomné a v krátkosti shrnul spolupráci při komunikaci 
Odborné komise a to zejména v reakcích na emailovou korespondenci.  
Program schůze Odborné komise byl jednohlasně odsouhlasen v rozsahu bodů 1 – 8. 
2. Odborná komise nadpoloviční většinou (6 pro, 3 nepřítomni) odsouhlasila konečné složení 
Odborné komise sekce Buggy 1:8 pro rok 2008.  
Odborná komise byla v souladu se stanovami sestavena ze zástupců klubů, kteří projevili 
zájem o spolupráci. Předseda sekce opakovaně oslovil kluby se žádostí o spolupráci a to na 
emailovou adresu zástupce klubu dle evidence RCAČR.  
Odborná komise nadpoloviční většinou (6 pro, 3 nepřítomni) odsouhlasila neměnné složení 
pro celou sezónu 2008. 
3. Všichni členové Odborné komise dodali požadované podklady dle zápisu z minulého 
zasedání Odborné komise. 
4. Předseda sekce obdržel od všech zástupců klubů, kteří mají jezdce účastnící se závodů 
seriálu MČR odpověď na anketní otázky. Z ankety jednoznačně vyplívá, že členská základna 
převážně požaduje pořádání jednodenních závodů a to v celkovém počtu cca osm závodů. 
Odborná komise odsouhlasila hlasováním celkový počet závodů osm v sezóně 2008 (7 pro, 3 
se zdržel). 
5. Předseda sekce předložil kalendář závodů. I přes to, že všichni členové obdrželi kalendář 
s dostatečným předstihem a neměli k němu námitek vyvstal problém s termínem závodního 
víkendu 13. – 14. září, který připadá na víkend před odjezdem reprezentace na MS do USA. 
Proběhlo hlasování o přesunutí závodu a to přiřazením k halovému závodu Astra Nitro Cross 
- jako první závod sezóny (5 pro, 4 proti - RC Poříčí nad Sázavou, Mini RC Benešov, RC 
Crash Team, RC Bengii Příbram). Neschváleno z důvodu následného hlasování, kde bylo 
podmínkou, že bude pořádajícímu klubu Auto RC Slavkov ponechán i druhý termín 
k pořádání (4 pro, 4 proti, 1 se zdržel). 
Na návrh Luboše Kulhavého proběhlo hlasování o pořádání pouze 7 závodů (6 pro, 3 se 
zdrželi). Následně proběhlo odsouhlasení pro škrtání dvou závodů ze sedmi (6 pro, 2 se 
zdrželi). 



Hlasování o sedmém závodě mezi Svitavami a Mariánskými Lázněmi – tajnou volbou 8 hlasů 
pro Mariánské Lázně, 1 hlas pro Svitavy 
Kalendář byl odsouhlasen (8 pro, 1 proti – Mini RC klub Benešov). Závody Truggy se 
pojedou ve stejném víkendu jako Buggy. Auto RC Slavkov navrhoval sobotu pro Truggy, 
neděli pro Buggy – nepřijato (bez hlasování). Závody se pojedou o víkendu v pořadí jako 
první závod v sobotu Buggy a jako druhý závod v neděli Truggy. 
6. Jednotlivé návrhy na změnu pravidel byly předány předsedovi sekce, který je zapracuje a 
odešle členům odborné ke schválení. Návrhy na změnu pravidel předložil Marek Morávek, 
Luboš Kulhavý a Petr Klatovský. 
Koncepce pravidel bude zpracována jako v loňském sezóně. Pravidle rozešle ke schválení 
předseda sekce – jednohlasně odsouhlaseno. 
Marek Morávek přednesl návrh na vypsání „Poháru výrobců“. Odbornou komisí byl pověřen 
pro sepsání pravidel pro „Značkový pohár“. Pravidla předloží předsedovi sekce. 
7. Odborná komise sekce pověřila Jaroslava Červenku zpracováním systému hodnocení 
jednotlivých závodů – pořadatelů. 
8. Odborná komise odsouhlasila povinnost pořadatele uzavření tratě před závodem MČR 
jeden týden a to nejméně od pondělí do pátku (zodpovídá pořádající klub). Páteční trénink 
před závodem proběhne pod dohledem pořadatele od 15 do 18 hod. 
Odborná komise shrnula připomínky k jednotlivým pořadatelům závodů sezóny 2008: 
RC sport Březí 

- doporučuje zvýšené depo 
- zlepšit práci nahazovačů 

MK Veselí nad Lužnicí 
- dodržet předepsanou šíři dráhy 
- příkré schody na řídící tribunu jsou nebezpečné 
- tribuna pro řízení modelů se  nepříjemně vykyvuje 
- není voda v depu 
- doporučuje zkrátit dráhu 

1 PTS Táborník 
- zpevnit dráhu 
- organizovat pohyb v prostoru depa 
- dodat odborné komisi foto nově upravené dráhy 

Auto RC Slavkov 
- rozšíření tribuny pro řízení modelů 
- na řídící věži chybí prostor pro umístění baneru RCAČR  
- zajistit poháry pro nejlepší jezdce dle požadavků RCAČR 
- zesílení el. přívodu pro depa 

RCM Hodonín 
- dráhu zatraktivnit doplněním skoků 
- dodat fotodokumentaci upravené dráhy 

RC Buggy klub Most 
- důkladné prostudování pravidel všemi členy pořadatelského sboru 
- prodloužení prostoru depa 
- rozšíření boxové uličky – prostoru pro mechaniky 

JK Cars Team  
- zajistit dostatečně výkonný kompresor pro depo 
- zlepšit počat a kvalitu nahazovačů 
- malý prostor depa – zajistit nápravu 
- nedostatečný příkon el. proudu 
- rozšíření dráhy 



- zajistit poháry pro nejlepší jezdce dle požadavků RCAČR 
Model klub Svitavy 

- dodat fotodokumentaci dráhy 
Předseda sekce ukončil v pozdních večerních hodinách schůzi. 
 
Praha 16. ledna 2008 
 
Zapsal: 
Zdeněk Kapička 
Předseda sekce Buggy 1:8 IC 


